
Z6pisnica

Z diasltkov6ho valn6ho zhromaZdenia pozemkov6ho
spolodenstva |lrbilr, kriria a in5kripcia gog 79 Borski
Svlit'i Jlur d.690

zo dia 7'1.4.2019 o 14:00 hodine v kultrirnom dome v Borskom Svtitom
Jure.

Program:

1. Priviitanie a Ivod
2. Voltra manddtovej, ndvrhovej a volebnej komisie a overovatelbv

zdpisnice
3. spreiva predsedu urbdru o hospoddreni za rok 2018
4. Sprerva pokladnidky
5. Sprdrva dozornej rady
6, Volba vfboru a dozornej rady
7. ROzne -diskusia
B. SchlrSlenie ndvrhu uznesenia
9. Zaver

1. Privitanie a rivod

Valne zhromZdenie zahdjil predseda urb6ru p.Rudolf Vlk, privital
pritomnych a obozndmil ich s programom dneSn6ho valn6ho
zhromaldenia.

2. Vol'ba n5vrhovej a volebnej komisie

Ndvrhova a volebnd komisia v zroieni p.Rudolf Vlk, p,Jdn Zajic

Zapisovatel' urceny p.Jan Zajic



Vol'ba mandStovej komisie

predsededajirci zhromaZdenia podal n6vrh na manddtovri komisiu v tomto

uloZen[: p.Irena Prevajovd, p.Mdria Zaicov6, p,Eduard Hyrdnek.

Hlasovanim bola komisia zvolend.

Vol'ba overovatel'ov z5Pisnice

Predsedajdrci zhromaZdenia podal n6vrh na overovatel'ov zdpisnice

v tomto zlolen{: p.BarbuSin Anton, p.Emil Radocha. Hlasovanfm bola

komisia zvolend,

Spriva mand5tovej komisie

predsedajrjci vyzval mandatovI komisiu aby predloZila sprdvu o tidasti

dlenov diastkoveho valneho zhromaidenia a di je diastkov6 valn6

zhromaidenie uzndSania schopne. Predseda manddtovej komisie

p.Hyrdnek konitatoval Ze z celkov6ho podtu hlasov 56,15%o bolo

pritomniich 33,5%o percent hlasov zndmych vlastnikov. Nakolko bola

pritomnd nadpolovidnd viidSina znlmych vlastnfkov, diastkov6 valn6

zhromaldenie bolo uznan6 ako uznS5ania schopn6.

3. Spr6va predsedu urb5ru o hospod5reni za rok 2O18

Predseda urbdru p. Rudolf Vlk predniesol sprdvu o hospoddreni:

Za rok 2018 na z6klade pokynov a vydanrich povoleni srlvisiacim s LHP

odbornym lesnlTm hospoddrom boli vykonan6 nasledovn6 prdce.

Na poraste : 274 B a 266-b sme vykonali na 5 ha pripravu pl6ch pred

vlTsadbou, kto16 boli aj zalesnen6.

porast :250-1 o rozlohe asi 0,5 ha sme tieZ dosadili. ktorli uZ v minulosti

zalesneny bol, ale zl6 podasie sucho, zver ndm vel'a nepomohli sk6r

uSkodili.

V5etky plochy kto16 boli pripraven6 na zalesnenie mali pribliZne rozlohu 6

ha,

Zalesnenrich bolo 6 ha pouZitlTch sadenfc bolo 52 000, na t ha vych6dzalo

B 600 sadenic,



V poslednlTch rokoch sa objavuje vel'a such6rov, vfvratov a kalamlt po
silnfch vetroch, ale urdite lokality ndm likviduj( aj bobry, Co sp6sobuje Ze
kvalita tohto dreva je na trhu vel'mi nizka a nemdZeme mat'taky ziskak(1
by sme odakavali.

Boli vykondvan6 brigSdy na vysddzanie sadenic, striekanie sadenfc proti
ohryzu zveri, znadenie porastov, odvodnenie zatopenfch pl6ch, ale
bohuZial v malom podte podielnikov.

Nakolko ndm podasie velmi nepraje sucho, vietor, zatopen6 dasti,
vznikaju ndm na porastoch kalamity a dost velk6 materiSlne a finandnd
straty, co pre naSu spolodnost' nie je dobr6.

Naposledy bola vykonand kontrola Okresnfm uradom Trnava, prfsluSnf
orgdn Stdtnej sprdvy lesn6ho hospoddrstva na pozemkovom spolodenstve
U. K,I.

V5etky nedostatky sa snaZime postupne odstrahovat'. Urbdr ako subjekt
vykondva dinnost v srjlade so schvdlenyim programom staostlivosti o lesy.

18.3.2019 bolo podand trestn6 ozndmenie na nezndmdho pachatel'a ktorf
spdsobil Skodu U.K.L narezanim stromov 65ks duba letn6ho porast 261-I
do nam spdsobilo min.50 000 EUR, spolodenskd hodnota cca 200.000 EUR

Bol vydany zitkon d,II0/2018 ktoryim sa menf a doplria z6kon i.97/2013
o pozemkovych spolodenstvdch, ddinnost' zdkona od 1.8.2018.

4. Spr6va finandn6ho hospodf ra p. Aleny Romaniikovej

P.Alena Romandikova predniesla sprdvu finandndho hospoddra.

5. Spr6va dozornej rady

Clen dozornej rady p.BarbuSin predniesol sprdvu dozornej rady:



Vybor pozemkoveho spolodenstva sa schddza podl'a potreby rieSit

situdciu s vliberom firmy na fpravu pl6ch urdenych na zalesnenie,

oSetrenie vrisadby pred ohryzom lesnou zverou, priprave

brigdd, priprave valndho zhromaZdenia a informovania ohl'adom doSlej

poity.
Dafiove priznanie k dani z pr(jmu pravnicklich os$b podl'a zdkona d'

5g5/20032.2. o dani z prijmov za rok 2018 bolo podan6 v riadnom

termine dria 29 .3.20t9'

6. Vol'ba vYboru a dozornej radY

Vyboru a Dozornej rady skondilo 5-rodn6 funkdn6 obdobie.Ziadne nSvrhy

na novych clenov Vliboru a Dozornej rady neboli podan6'Ciastkovd valn6

zhroma|denie schvSlilo tlenov Vyboru a Dozornej rady v nezmenenom

zloleni.

7. Diskusia

Otdzka, ako sa naloZi s poSkodenfmi dubmi?

potreba vykonat' aukciu a preda{ to do najvlihodnejSie (ceny s0 150-

650 EUR za kubik).

Otdzka, ako sa nakladd so suchdrmi?

35 kubikov suchdrovej borovice sa predalo ako palivov6 drevo

Otdzka, predo sa nepouZ(va harvestor?

Suchdre su roztr[rsen{ na velkej vymere, pre harvestor neekonomick6

p,sokol vyzval na ekonomick6 zhodnotenie suchSrov

otazka na p.Budkeho , nezniLi podrezanie hodnotu dubov?

p.Budke sa s tvm nestretol, nevie predpoklada{. Treba podkat na

ukondenie vYSetrova nia

p.Hyranek sa pyta s akym umyslom niekto mohol poSkodii tie duby?



Predseda p.Vlk vyzval na veidSie zapojenie sa do dinnosti, brigild, za
spolodne oznadenie a spoditanie stromov vhodnlTch na vlirub.

Predseda p.Vlk vyzval na doplnenie vfboru

Otazka, di bola vykonana(alba na konkr6tnom pozemku.

Predseda vysvetlil Ze urbar je spolodn6 vlastnictvo a Ziaden majitel'
nemd vymeranlT konkr6tnu plochu,

8. Schv5lenie n5vrhu uznesenia

Pdn Jdn 7a1lc predital ndvrh uznesenia:

Uznesenie d. L/2OLg

Ciastkove Valne zhromaldenie schvaluje predloleny program a zloienie
jednotliviich komisii nasledovne :

Navrhovd a volebnd komisia: p,Rudolf vlk, p.Jan zajlc, zapisovatel,
zdpisnice p.Jdn Zajic
Manddtnej komisia: p.Irena prevajovd, p.Mdria zaicovd, p.Eduard
Hyrdnek
Overovatelia zdpisnice: p.BarbuSin Anton, p.Emil Radocha

Ciastkov6 Valn6 zhromaidenie berie na vedomie Sprdvu predsedu urbdru
o hospodarenf za rok 2018 a informdciu o novom zdkone d,110/2018.

ciastkove Valne zhromaldenie berie na vedomie Rodnu udtovnu
uzdvierku.

Ciastkove Valne zhromaidenie berie na vedomie Spriivu dozornej rady

ciastkov6 Valn6 zhromaldenie berie na vedomie vorbu vliboru a Dozornej
rady.

Pan Jan Zalic dal o ndvrhu uznesenia hlasovat'.

V5etci prltomni boli za, nikto nebol proti, nikto sa nezdrZal hlasovania.

Uznesenie bolo schvSlene.

Tymto sa valne zhromaZdenie skoncilo.



V Borskom Svdtom Jure 14.4.2019
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